



ECOLE DE SKI INTERNATIONALE

DU SKI CLUB INTERNATIONAL DE GENEVE



***English version on the bottom

Niveau technique des classes de ski au SCIG

- Classe 1a :** Débutant 1^{er} fois à ski, qui n'ont jamais mis les skis ; Explication du matériel ; Accoutumance au plat et Première glisse.
- Classe 1b :** Débutant ; Petits téléskis ; Chasse neige tournant et freinant sur piste débutant.
- Classe 2 :** Débutant ; Pistes Vertes ; Chasse Neige Virage.
- Classe 3 :** Moyen ; Pistes Vertes et Rouges faciles ; Initiation au virage parallèle.
- Classe 4 :** Moyen ; Pistes Rouges et Noires faciles ; Maîtrise du virage parallèle.
- Classe 5 :** Avancé ; Pistes Noires ; Virage Court ; Initiation au Ski en Neige Non-Préparée.
- Classe 6 :** Expert ; Pistes Noires et Ski en Neige Non-Préparée
- Classe Freeride :** Seulement pour skieurs sélectionnés et qui remplissent tous les critères du règlement FR.

Technical level of ski classes at SCIG

- Class 1a:** Beginner: First time on skis. Explanation of equipment. Getting used to skis on flat surface. First moves.
- Class 1b:** Beginner: Small lifts. Snowplough turning and stopping on the beginners' slopes.
- Class 2:** Beginner: Green runs. Snowplough turns.
- Class 3:** Intermediate: Green and easy red runs. Introduction to parallel turns.
- Class 4:** Intermediate: Red and easy black runs. Skilled at parallel turns.
- Class 5:** Advanced: Black runs. Short turns. Introduction to skiing on unprepared snow.
- Class 6:** Expert: Black runs and skiing on unprepared snow.
- Class Freeride:** Only for selected skiers and those who fulfil all the criteria of Freeride class rules.